

Protokoll Styrelsemöte

Styrelsemöte för Uppsala Peace and Development Students' Association den 20/4 2023, klockan 17:00. Statsen, Gamla torget, Uppsala.

Organisationsnummer: 802466-3372.

Närvarande: Olivia Olofsson, Rebecca Vestlund, Charlie Ekman, Anton Svensson, Tilda Gidmark, Sofie Heimer, Maja Alzén, Thea Johansson, Emelie Julin, Victor Käck, Vivian Hoac

Ej närvarande:

§1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat kl. 17:06.

Förväntad sluttid: 18:30.

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade att välja Victor Käck till mötesordförande.

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade att välja Rebecca Vestlund till sekreterare.

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade att välja Maja Alzén till justerare.

§5 Godkännande av dagordning

1 min

Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen.

§6 Föregående protokoll

1 min

Styrelsen beslutade att godkänna föregående protokoll och lägga det till handlingarna.

§7 Rapporter

17 min

Ordförande

- Pratad med Pax och UPS angående planerna att stänga ner våning 6 och hur man kan

gå tillväga för att avbryta planerna.

Vice ordförande

- Besök på Katedralskolan för att presentera Fred- och utvecklingsprogrammet för gymnasieelever tillsammans med utbildningsansvarig. Mycket bra respons efter presentationen.

Kassör

- Ringt till och mailat med Swedbank angående byte av firmatecknare
- Närvarat vid biljettförsäljningen till fredsgasquen samt hållit löpande kontakt med Göteborgs nation
- Haft möte med UF angående career day

Evenemangsansvarig

- Förberett inför samt hållit i biljettförsäljning för fredsgasquen på Göteborgs nation tillsammans med Vice-evenemang, Sekreterare, Kassör, Utbildningsansvarig samt representanter från Pax
- Haft kontakt med avgångselever som visat intresse kring examensgasque
- Mailat ÖG nation om datum för avslutningsgasque för insparken 2023

Vice evenemangsansvarig

- Se evenemangsansvarig

Utbildningsansvarig

- Haft kontakt med [Anders Jagerskog](#), [Ashok Swain](#) och [Chris Chau](#) och bokat föreläsning den 10/5 i Lewinsalen (institutionen betalar).
- Haft kontakt med ordförande för alumniföreningen vid Fredsinstitutionen om eventuellt samarbete
- Besökt Katedralskolan med vice ordförande och presenterat Fred och Utvecklingsprogrammet för gymnasieelever
- Närvarat vid biljettförsäljningen till Fredsgasquen

Vice utbildningsansvarig

- Bokade Aulan 30:e Maj tillsammans med Ledamot Thea Johansson. Chris Chau som sköter bokningen från institutionens sida behöver nu information från UPaD gällande

hur många vi estimerar kommer delta på ceremonin. Samt att vi snart kommer delta på möte med representanter från Aulan.

- Deltagit på SamSek möte och diskuterade nedläggningen av våning 6, samt röstning gällande en ny förening som ville bli medlem i SamSek.
- Bidragit med kommentarer till artikeln publicerad av redaktionen Ergo, gällande nedläggningen av våning 6.

Kommunikationsansvarig

- Tillsammans med Pax et Bellum publicerat info om Fredsgasquen

Idrottsansvarig

- Fortsatt hålla i löpträningar

Sekreterare

- Suttit på biljettförsäljningen till fredsgasquen

Ledamot

- Fortsatt arbete med examensceremonin.
- Haft kontakt med en av fotbolls lagkaptenerna att hålla i onsdagsölen ett tag framöver.

§8 Ekonomisk redovisning

8 min

Just nu ligger vi back 1500 kr i fasta avgifter till fredsgasquen. Vi kommer också att betala de två biljetterna till DJ:s som kommer att spela under kvällen. Totalt kommer UPaD att faktureras för cirka 1000 kr då summan av underskottet delas mellan UPaD och Pax.

Förslag: i och med UPaDs ekonomiska situation så kommer Ordförande att göra ett eget utlägg som sedan kommer att betalas tillbaka.

§9 Beslut

32 min för punk 9 & 10

Styrelsen *beslutade* att Victor Käck, som privatperson, betalar avgiften som ska betalas till Göteborgs. UPaD kommer, när möjlighet finns, betala tillbaka.

Styrelsen *beslutar* att anmäla GBU till campus 1477.

Styrelsen *beslutar* att köpa nytt idrottsmaterial för max 1000 kr.

§10 Diskussion

Våning 6 - Ordförande

Vad tänker vi kring intendenternas plan på att lägga ner våning 6? Berörda för nedläggningen är juristerna, pol.kandare, Pax & UPaD m.fl. Den största anledningen till nedläggningen är att bokningarna för lokaler anses vara för få, räknat på antalet lärare som nyttjar lokalerna. Alltså tas inte studenbokningar i åtanke.

Ska vi sätta oss någonstans för att synas, ha namninsamling och sätta upp lappar/planscher för att informera studenterna om dessa planer? På så sätt kan vi nå ut i ett försök att avbryta intendenternas planer.

Anmäla GBU till campus 1477? - Idrottsansvarig

Kostar 900 kr, den 26/4 är sista anmälningdagen. Det är ett bra sätt att främja studenthälsan och något för våra medlemmar.

Köpa idrottsmaterial - västar och koner? - Idrottsansvarig

En utgift som man kan ta på föreningens betalkort. Idrottsutskottet har fortfarande pengar i budgeten som kan bekosta.

Examensgasque? Kan/ska vi vara involverade? - Evenemangsansvarig

Elever som ska ta examen har nått ut till evenemangsansvariga med frågan om vi har möjlighet att anordna en examensgasque. Problemet är att vi inte kan ta emot betalningar, det är svårt att boka lokal på så kort tid och vi har inte underlag för hur många som skulle komma på en sådan gasque. Möjlighet att bistå med tips och dela information finns dock.

UPaD rekommenderar att boka årets eventuella examensgasque privat. Vi tar vidare förslaget på en examensgasque i ett "årshjul" som nästa styrelse kan ta vidare eftersom det är ett bra förslag.

§11 Övriga ärenden

1 min

Eventutskottet kommer att fortsätta planeringen inför fredsgasquen och kommer höra av sig om hjälp skulle behövas.

§12 Datum för kommande styrelsemöten

1 min

Nästkommande möte hålls den 9/5 2023 kl. 15:00. Fikaansvarig är Tilda Gidmark.

§13 Mötets avslutande

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat kl. 18:21.

Ordförande	Vid Tangenterna
Namnförtydligande Victor Käck	Namnförtydligande Rebecca Vestlund
Justerare	
Namnförtydligande Maja Alzén	